

Документ подписан простой электронной подписью
Информация о владельце:
ФИО: Белгородский Валерий Савельевич
Должность: Ректор
Дата подписания: 01.10.2025 12:21:15
Уникальный программный ключ:
8df276ee93e17c18e7bee9e7cad2d0e2c0b47e

ANNOTATION OF THE WORKING PROGRAM ACADEMIC DISCIPLINE

Design and reengineering of business processes of enterprises

Level of education	Master's degree
Direction of training	38.04.02 Management
Directionality (profile)	Project Management
Duration of completion of the educational program in full-time education	2 years
Form(s) of study	full-time

The academic discipline " Design and reengineering of business processes of enterprises " is studied in the second module.

Coursework/course project – not provided.

1.1. Form of midterm assessment: exam

1.2. The place of the academic discipline (module) in the structure of the OPEP

The academic discipline " Design and reengineering of business processes of enterprises " is a mandatory part of the program.

1.3. Objectives and planned learning outcomes for the discipline (module)

The objectives of studying the discipline "Design and reengineering of business processes of enterprises" are:

- study of the fundamentals of designing and redesigning business processes of enterprises;
- development of skills in a scientific and theoretical approach to solving professionally oriented problems and their practical use in further professional activities;
- development of students' competencies established by the educational program for a given discipline;

The result of training in an academic discipline is the acquisition by students of knowledge, skills, abilities and experience of activities that characterize the process of formation of competencies and ensure the achievement of the planned results of mastering the academic discipline.

Formed competencies and indicators of achievement of competencies:

Code and name of competence	Code and name of the indicator achievement of competence
CPC-4 Capable of managing project and process activities in an organization using modern management practices, leadership and communication skills, identifying and assessing new market opportunities, developing strategies for the creation and development of innovative areas of activity and corresponding business models of organizations	ID-CPC-4.1 Classification of development strategies, definition of methods for searching for ideas on new directions of the organization's activities
PC-2 Able to identify opportunities for production development by identifying threats and risks associated with business processes.	ID-PC-2.1 Systematization of risks related to the implementation of business projects, determination of effective methods of decision-making in conditions of uncertainty.
	ID-PC-2.2 Identifying promising opportunities for using technology in a strategic perspective.

The total workload of an academic discipline (module) according to the curriculum is:

full-time education -	5	z.e.	160	hour.
-----------------------	---	-------------	-----	--------------

АННОТАЦИЯ РАБОЧЕЙ ПРОГРАММЫ УЧЕБНОЙ ДИСЦИПЛИНЫ

Проектирование и реинжиниринг бизнес-процессов предприятий

Уровень образования	магистратура
Направление подготовки	38.04.02 Менеджмент
Направленность (профиль)	Управление проектами
Срок освоения образовательной программы по очной форме обучения	2 года
Форма(-ы) обучения	очная

Учебная дисциплина «Проектирование и реинжиниринг бизнес-процессов предприятий» изучается во втором модуле.

Курсовая работа/курсовой проект – не предусмотрены.

1.4. Форма промежуточной аттестации: экзамен

1.5. Место учебной дисциплины (модуля) в структуре ОПОП

Учебная дисциплина «Проектирование и реинжиниринг бизнес-процессов предприятий» относится к обязательной части программы.

1.6. Цели и планируемые результаты обучения по дисциплине (модулю)

Целями изучения дисциплины «Проектирование и реинжиниринг бизнес-процессов предприятий» является:

- изучение основ проектирования и перепроектирования бизнес-процессов предприятий;
- формирование навыков научно-теоретического подхода к решению задач профессиональной направленности и практического их использования в дальнейшей профессиональной деятельности;
- формирование у обучающихся компетенций, установленных образовательной программой по данной дисциплине;

Результатом обучения по учебной дисциплине является овладение обучающимися знаниями, умениями, навыками и опытом деятельности, характеризующими процесс формирования компетенций и обеспечивающими достижение планируемых результатов освоения учебной дисциплины.

Формируемые компетенции и индикаторы достижения компетенций:

Код и наименование компетенции	Код и наименование индикатора достижения компетенции
ОПК-4 Способен руководить проектной и процессной деятельностью в организации с использованием современных практик управления, лидерских и коммуникативных навыков, выявлять и оценивать новые рыночные возможности, разрабатывать стратегии создания и развития инновационных направлений деятельности и соответствующие им бизнес-модели организаций	ИД-ОПК-4.1 Классификация стратегий развития, определение методов поиска идей о новых направлениях деятельности организации
ПК-2 Способен определять возможности развития производства с выделением сопутствующих бизнес-процессам угроз и рисков.	ИД-ПК-2.1 Систематизация рисков, относящихся к реализации бизнес-проектов, определение эффективных методов принятия решений в условиях неопределенности.
	ИД-ПК-2.2 Выделение перспективных возможностей использования технологий в стратегической перспективе.

Общая трудоёмкость учебной дисциплины (модуля) по учебному плану составляет:

по очной форме обучения –	5	з.е.	160	час.
---------------------------	---	-------------	-----	-------------